
 

 

 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV 
 

Datum:  8 januari 2019 

Indiener:  CDA, Irma Bultman 

Onderwerp:  Bouw nieuwe lokalen MFA De Vogelweide in Schoonhoven 

 

Vragen: 
 

1. Klopt het dat de gemeente voornemens is om bij MFA De Vogelweide in 

Schoonhoven (Ichthus- en Emmaschool en BSO) zes lokalen bij te bouwen? 

2. Zo ja, is de planning om dit nog voor het nieuwe schooljaar (september 2019) gereed 

te hebben en is dat mogelijk als het gaat om de doorlooptijd van een wijziging van 

het bestemmingsplan en dergelijke? 

3. Klopt het dat de gemeente onlangs de bouw van vier noodlokalen op dezelfde locatie 

heeft tegengehouden, met o.a. als reden dat het bestemmingsplan dit niet toestond 

en er te veel verkeersbewegingen in de wijk zouden komen? Zo ja, lopen we met de 

mogelijke bouw van de nieuwe lokalen niet tegen dezelfde problemen aan?  

4. Is er voor de kinderopvang op dezelfde locatie inmiddels ook al zicht op een 

permanente oplossing? 

 


